
Datum: 01 maart 2022

Betreft: Vragen over heropening Vliegbasis de Peel.

Geacht college,

M.b.t. heropening Vliegbasis De Peel Heeft Sociaal Gemert-Bakel enkele vragen.

In het Limburgs Dagblad van 18 februari 2022 werd burgemeester v Veen, 
aanwezig in de COVM-vergadering van 17 februari 2022 genoemd.
Ik citeer een deel van zijn uitspraken. “”In Gemert maken wij ons zorgen  en 
bereiden wij ons voor op het worstcasescenario, op heropening van 
vliegbasis de Peel.
Daarom zijn hier al nulmetingen gedaan door de GGD.
In die fase zitten we nu. Zorgen uitspreken deden we al””

Vragen van Sociaal Gemert-Bakel.

➢ Wij vragen ons af waarom er niet eerder met de Raad gecommuniceerd is 
hierover?

➢ Zijn er inderdaad nulmetingen gedaan? 

➢ Zo ja. Wanneer zijn deze metingen gedaan?

➢ Hoe zijn de nulmetingen in zijn werk gedaan?

➢ Wat was de precieze locatie van de meetapparatuur?

➢ Was dit een eenmalige meting of werd op gezette tijden op verschillende 
plaatsen gemeten?

➢ Is van deze metingen een rapport gemaakt?  

➢ Zo ja, mogen wij het rapport z.s.m. ontvangen?

➢ Wat waren de conclusies uit de 0 meting?

➢ Wanneer kan de Raad het rapport verwachten?

➢ Zullen er vervolgmetingen plaatsvinden?

Therese v d Eventuin-Boogaerts
Raadslid Sociaal Gemert-Bakel


